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Nacisk na energetykê
Po uwagach audytora pó³roczny zysk o 300 tys. z³ ni¿szy 

Introl, dzia³aj¹cy na rynku automatyki przemys³owej, przymierza siê do 
rozszerzenia oferty. 
- Coraz bardziej kusi nas wejœcie w szeroko rozumian¹ energetykê. Moglibyœmy zdecydowaæ siê na 
budowê ma³ej kot³owni czy farm wiatrowych. Do koñca roku okreœlimy siê w tej sprawie - mówi 
Wies³aw Kapral, przewodnicz¹cy rady nadzorczej firmy i jeden z dwóch g³ównych akcjonariuszy 
Introlu. Grupa podpisuje coraz wiêksz¹ liczbê specjalistycznych umów. 
Spó³ka bra³a aktywny udzia³ w pracach, przy uruchomieniu akcelatora LHC, realizowanych przez 
Europejska Organizacje ds. Badan Nuklearnych - CERN. Projekt ma na celu poznanie budowy 
wszechœwiata i struktury materii. - Zlecenie o wartoœci
ponad 3 mln z³ dotyczy³o przygotowania instalacji ch³odniczych. Udzia³ w projekcie da³ nam 
kolejne referencje oraz mo¿liwoœæ nawi¹zania ciekawych kontaktów - ocenia szef nadzoru Introlu. 
Firma, przy okazji publikacji wyników za II kwarta³, potwierdzi³a chêæ przejêcia jednej z gie³dowych
spó³ek. Doradc¹ Introlu jest Beskidzki Dom Maklerski.
- Analizujemy wspólnie z brokerem kilka tematów. Sytuacja na rynku nie zmusza nas do 
natychmiastowego dzia³ania. Nie chcê komentowaæ, komu siê przygl¹damy, bo to nie pomaga 
negocjacjom - twierdzi szef nadzoru. Jego zdaniem, grupa oprócz gotówki (posiada oko³o 40 mln 
z³) ma tak¿e mo¿liwoœæ zaci¹gniêcia kredytu.
4,2 mln z³ skonsolidowanego zysku netto przypadaj¹cego na akcjonariuszy jednostki dominuj¹cej 
wypracowa³ Introl - wynika z opublikowanego w pi¹tek raportu pó³rocznego. Po dwóch pierwszych 
kwarta³ach spó³ka mia³a w tej pozycji 4,5 mln z³. - Audytorzy zwrócili nam uwagê na b³¹d przy 
ustalaniu wielkoœci podatku w jednej ze spó³ek zale¿nych. Kwota nie jest du¿a i nie wp³ynie na 
realizacjê tegorocznych prognoz - twierdzi Kapral. Grupa chce w tym roku wypracowaæ 14 mln z³ 
zysku netto przypadaj¹cego akcjonariuszom jednostki dominuj¹cej przy 186 mln z³ sprzeda¿y.

- Drugie pó³rocze jest zawsze dla nas lepszym okresem. Potwierdzaj¹ to wyniki za lipiec i sierpieñ,  
z których jesteœmy zadowoleni - dodaje Kapral.
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